



Verslag Algemene Ledenvergadering:

Maandag 18 februari 2019, 20:30

Locatie: Wijkcentrum Heyhoef, Tilburg

Aanwezig:

Rachel Hijstek, Nick van Beurden, Bas den Turck, Cees v.d. Zalm, Nico Glasmacher, Anja Evers, Marianne van Poppel, Angela Schreurs, Koen Visser, Telma van Brenk, Marieke Smits, Jeroen Oprins, Pieter Alstede, Marietta Feiken, Gerard Mutsaers, Kees Verhoof, Corné Bertens, Erik vd Sanden, Malvin van Lissum, Patty de Haan, Patrick Laros, Ron Hasenbalg, Dennis Laros, Nadia van Dommelen, Jacqueline van de Put, Bas Visser, Ferry Janssen, Henk Schoones, Toine de Bruyn, Maarten Meeuwis, Ilse Koks, Franc vd Heijden, Jack van Poppel, Adri Vissers en Patrick van Beurden.

Bestuursleden:

Maurice Schifferling, Sandy Wolfs, Tom van Mierlo, Joost Maes, Freek Verhoof en Liety Schoenmakers.

1. Opening:

Voorzitter: Maurice Schifferling opent de vergadering en heet iedereen welkom.

2. Afmeldingen:

Er zijn afmeldingen gekomen van: Renate vd Wee, Henk Mutsaers, Wendy van Geloven, Egon van Riel, Bart Huijbers, Marcel de Beer en Maurits Mevis.

3. Goedkeuring verslag Algemene Ledenvergadering d.d. 19 februari 2018:

Geen opmerkingen en daarmee zijn de notulen van 2018 goedgekeurd.

Behandeling actiepunten 2018

Actiepunt 1: Er wordt nagekeken uit hoeveel leden het enige Midweekcompetitieteam bestaat, is nu onduidelijk. *Dit is meteen uitgezocht en is duidelijk.*

Actiepunt 2: Meer bekendheid geven aan Midweekcompetitie, polsen waar de behoeftes liggen en in samenwerking met de TC kijken of er meer teams kunnen worden. *Dit is vermeld in de nieuwsbrief maar heeft helaas geen nieuwe teams opgeleverd.*

Actiepunt 3: In nieuwsbrief communiceren over het melden van klachten (temperatuur douches/ vieze vloer etc.) in het logboek en melden bij bestuur. *Ging over de vorige zaal, heeft ertoe geleid dat we verhuisd zijn naar de andere hal.*

Actiepunt 4: Verversen van de nylon shuttles (op de recreantenavond) bespreken met de contactpersonen. *Afgelopen jaar naar gekeken en een werkwijze is besproken en doorgevoerd met de contactpersonen.*

Actiepunt 5: Werkgroep inrichten om verschillende vormen voor de recreantenavond uit te werken + resultaten hiervan terugkoppelen middels een extra ALV. *Dit is gebeurd en heeft geleid tot een extra ALV. De nieuwe regeling is ingevoerd dat je op een ander avond mag spelen als je op je eigen avond niet kunt.*

Actiepunt 6: Informatiebord terug in de zaal plaatsen. Dit wordt besproken met de trainers en contactpersonen. *Dit bord is teruggezet in de zaal maar blijkt lastig om te verversen met nieuwe artikelen, gekeken wordt hoe we dit het beste op kunnen gaan pakken.*

Actiepunt 7: TC bekijkt de mogelijkheden om het midweekcompetitieteam samen te laten trainen. *Afgesproken is dat midweekcompetitieteam, dat zij gezamenlijk mogen spelen op vrijdag.*

Actiepunt 8: Ingekomen agendastukken zijn nu niet zichtbaar voor de leden. Bestuur bekijkt of het mogelijk is of deze een week voorafgaand aan de ALV te publiceren. Dit wordt nagezocht in de statuten. *Sinds deze ALV wilden we dat invoeren maar deze ALV zijn er geen agendapunten ingebracht.*

Goedkeuring verslag Extra ALV op 18 juni 2018

Geen opmerkingen en daarmee zijn de notulen van de Extra ALV goedgekeurd.

4. Verslag van de voorzitter:

Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de voorzitter goedgekeurd

5. Behandeling en vaststellen jaarstukken penningmeester:

Franc merkt op dat er veel geld op de spaarrekening staat. TvM legt uit dat er begin van het jaar veel betaald moet worden. Franc: in het verleden is gezegd dat er € 10000,- op zou staan en is nu veel meer. Franc zou graag zien dat er met het geld wat voor de recreanten gedaan kan worden eventueel opgepakt door de activiteitencommissie.

Maurice: We zullen kijken naar de financiële mogelijkheden voor evenementen bij recreanten.

ACTIE 1

TvM: gezien het resultaat van dit jaar is afgezien van contributieverhoging

Corné: nacalculatie, valt op dat er minder geld binnenkomt voor de verenbijdrage en dat er meer uitgaat aan de shuttles. TvM geeft uitleg hoe dit komt (gespreide inning verenbijdrage) en dat er een voorraad is. Was al opgenomen in het verslag

Corné: vraagt of de zomeravondbadminton goed bezocht is. Hij vindt dit nu niet duidelijk op de nacalculatie staan. Lijkt alsof de zomeravondbadminton niets opgebracht heeft.

Er volgt enige discussie over de bedragen en hoe dit genoteerd staat.

Koen: voorstel om volgend jaar te kijken hoe de resultaten worden genoteerd en gepubliceerd.

ACTIE 2

6. Verslag van de Kascontrole door Kascommissie:

Rachel Hijstek en Patrick Laros hebben de kas gecontroleerd, verslag geschreven en naar bestuur verstuurd.

Patrick leest het verslag voor:

De kascommissie voor het jaar 2018 bestond uit Rachel Hijstek en Patrick Laros. De controle over het jaar 2018 is in twee fasen uitgevoerd. Begin oktober is een tussentijdse controle geweest over de periode januari – augustus. In januari zijn de resterende maanden en de eindafrekening gecontroleerd.

Bij de controle zijn geen onregelmatigheden aangetroffen. De kas- en banksaldi zijn in overeenstemming met de inkomsten en uitgaven. De uitgaven zijn correct onderbouwd middels

facturen en declaraties.

Er zijn geen noemenswaardige verschillen ontstaan tussen de begroting en het werkelijke resultaat in 2018. Er is een positief resultaat behaald van € 4.995,-

Aangezien er geen onregelmatigheden zijn geconstateerd adviseren wij de ALV de penningmeester decharge te verlenen voor het boekjaar 2018.

De ALV stemt in met verzoek van de kascontrolecommissie en verleent decharge.

Maurice bedankt Patrick en Rachel voor hun inspanningen.

7. Verslag secretaris:

Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de secretaris goedgekeurd.

8. Verslag jeugdzaken:

Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van jeugdzaken goedgekeurd.

9. Verslag technische commissie:

Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de technische commissie goedgekeurd.

10. Verslag ledenadministratie:

Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de ledenadministratie goedgekeurd.

11. Verslag algemene zaken:

Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van algemene zaken goedgekeurd.

12. Verslag toernooi commissie:

Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de toernooi commissie goedgekeurd.

13. Bestuursverkiezing:

13.1 Aftredend conform rooster van aftreden en niet herkiesbaar:

Secretaris Liety Schoenmakers, als vervanger stellen wij voor Maurits Mevis. Hij wordt door de ALV unaniem herkozen. Maurice bedankt Liety met een attentie voor haar jarenlange inzet.

13.2 Aftredend conform rooster van aftreden en herkiesbaar: Algemene zaken Freek Verhoof.

Hij wordt door de ALV unaniem herkozen.

13.3 Aftredend en niet herkiesbaar: Penningmeester Tom van Mierlo en als vervanger stellen wij voor: Koen Visser. Hij wordt door de ALV unaniem gekozen.

13.4 Aftredend en niet herkiesbaar: Voorzitter Maurice Schifferling als vervanger stellen wij voor Tom van Mierlo. Hij wordt door de ALV unaniem gekozen.

13.5 Als Vicevoorzitter stellen wij voor Maurice Schifferling. Hij wordt door de ALV unaniem gekozen.

14. Voorstel: Verhoging eigen “veren”bijdrage met € 5,- naar € 45,-

TvM: er is een onbalans in de kosten, verbruik en eigen bijdrage van de verenshuttles; niet kostendekkend. Daarnaast zijn de shuttles behoorlijk in prijs gestegen, daarom voorstel om de extra verenbijdrage met 5 euro te verhogen. De verhoging van de kosten van Nylon wordt, indien nodig, al meegenomen in een eventuele contributieverhoging.

Nadia: kan dit onderwerp later terugkomen; Er wordt op de clubkampioenschappen met Redclear shuttles getest van Corné, dus de mogelijke kosten in de toekomst zijn onbekend en kunnen behoorlijk lager liggen. Dat bevestigt Corné die tegelijk zijn onvrede uit aangaande de gang van zaken omtrent de keuze en mening over shuttles: Yonex vs Redclear

TvM : keuze voor shuttle moet niet worden gemaakt met oog op clubkas, maar met het oog op kwaliteit;

Joost: als TC besloten voor Yonex omdat deze continuïteit bieden en langer meedingen. Nog niet gekozen voor RedClear om continuïteit te waarborgen. Gedurende seizoen steeds wisselen is onhandig voor spelers.

Jacqueline: vanuit de TC het voorstel om de test af te wachten tussen Yonex en RedClear, daarna beslissen voor welke shuttle en de eventueel daaruit volgende extra veren bijdrage verhoging. TvM bevestigt dit voorstel.

Koen: 2 dingen door elkaar heen; uitgaven op shuttles beperken en 2 kan de verhouding tussen spelers recreanten en spelers met verenbijdrage beperken.

Bas: Om een keuze te maken is dient dit onderwerp inzichtelijker gemaakt worden voor iedereen om in stemming te kunnen brengen.

TvM : voorstel: we gaan het ge- en verbruik van de veren shuttles en de daaraan verbonden kosten uit een zetten (welke leden spelen met veren) **ACTIE 3**

Daarnaast wordt een keuze gemaakt voor het merk shuttle (redclear of Yonex) gebaseerd op de test tijdens de clubkampioenschappen (kwantiteit- en kwaliteitsoordeel) **ACTIE 4**. Nav deze acties wordt de keuze gemaakt of de verenbijdrage verhoogt dient te worden **ACTIE 5**. Deze keuze wordt zonder stemming doorgevoerd maar wel gecommuniceerd naar leden via NB.

15. Vaststellen begroting 2019

Nadia: aanpassing aan verenbijdrage moet dan nog verwerkt worden?

Koen Visser; 5 euro verhoging voor ongeveer 25/30 mensen. Er moet worden uitgezocht wie er nog meer met veren spelen **=ACTIE 3**.

TvM : begroting is zoals die nu is. Werkelijke uitgave nav wijziging veren bijdrage zal worden aangepast in de begroting.

TvM: er is voor het 40 jarige bestaan een bedrag gereserveerd. ALV gaat akkoord met de begroting van 2019

16. Ter stemming: Voorstel lidmaatschapsvorm “Vrienden van SCBC Reeshof” invoeren.

Maurice: uitleg over het nieuwe lidmaatschapsvorm Vriend van SCBC Reeshof en de reden van het voorstel. Daarop volgende een discussie over het nut en de noodzaak, er is geen draagvlak vanuit de leden. Er zijn meer spelregels (stemrecht, kosten, inning, tijdsduur) nodig voordat het in het reglement ingevoerd mag en kan worden. ALV stemt in met volgend voorstel:

- Bijdrage 6,- per twee maanden;
- Proefperiode van 1 jaar. Komende ALV wordt dit geëvalueerd;
- Minimale duur lidmaatschap van 1 jaar;
- Alle rechten als een standaard lid. **ACTIE 6**

17. Wijziging Huishoudelijk Reglement + matrix

Wijzigingen noodzakelijk; Artikel 2.1.1 Vriend van reeshof : **zie punt 16**.

18. Wijziging commissies

Enkele wijzigingen in de commissie bezetting

Toernooi Commissie: extra lid: Malvin van Lissum

Jeugdcommissie: aftreden: Miranda, Jacqueline, Anouk en Wendy: extra lid Eefje van Rijswijk

Sponsor commissie: Pieter Alstede

Competitieleider jeugd: was Jacqueline vd Put wordt Eefje van Rijswijk

Redactie clubblad 't Shutteltje: zoeken nog mensen

Kas commissie: Rachel volgende controle; Patrick wordt vervangen door Toine de Bruin

19. Behandeling ingebrachte agendapunten***

Geen ingekomen stukken

20. Rondvraag

Betaalde trainers

Marieke: van het bedrag dat extra over is; een trainer inhuren voor de ook wat meer gevorderde recreanten?

Maurice: overleg nodig met de TC over mogelijkheden voor met name donderdag; er zijn twee trainers dinsdag beschikbaar. **ACTIE 7**

Nadia: maar lastig om trainers te vinden. En als er trainers van buitenaf komen dan zou je eigenlijk ook de niet betaalde trainers moeten betalen.

Eenmalige hulp vs. Toekenning vrijwilliger

Rachel: waarom worden leden van de kascommissie niet gezien als vrijwilliger

TvM: is mij niet bekend en (Maurice: is zo geregeld vanuit verleden), maar als je iets doet voor de club; zou je als vrijwilliger kunnen worden aangemerkt.

Marietta: maar er zit wel een verschil in inzet; eens per week training versus eens per jaar kas controleren

Bas Visser: Het zijn er meer dan je denkt die eenmalig iets doen voor de club.

TvM: mogelijkheden bespreken om dit beleid technisch aan te passen zal in in bestuursvergadering worden besproken **ACTIE 8**

Zaalkvloer en (klachten)meldingen

Maurice: twee weken geleden gesprek gehad met gemeente Tilburg; daarin is zaalconditie besproken. Voor beheerder niet te doen om na elke huurder opnieuw te vegen. In carnavalsvakantie komt bedrijf de vloer "deep-cleanen". In de zomer komt nieuwe toplaag. Na de zomer stroefere vloer dus.

Bas: stroefheid laten meten na diepte reiniging na carnaval. Deze als 0-meting nemen. Dan kun je op een later moment checken of de stroefheid verder afneemt.

Alles blijven melden in logboek, zodat we met onderbouwde argumenten kunnen aangeven dat de gemeente hier actie moet ondernemen ook bij EHBO/BHV

Maurice: op elke speelavond zou er iemand moeten zijn met EHBO/BHV. We gaan in het bestuur inventariseren binnen de clubleden wie hier voorin aanmerking komen en eventueel benodigde cursussen vanuit of in samenwerking met gemeente Tilburg kunnen worden aangeboden aan deze leden. Hierover zal gecommuniceerd worden d.m.v. nieuwsbrieven hoe de stand van zaken zijn. **ACTIE 9**

Kwaliteit nylonshuttles

Kees V.: kwaliteit shuttles op donderdag erg wisselend. Er moeten twee nieuwe kokers staan die door het contactpersoon worden voorzien.

Nadia: TC zorgt voor aanschaf en beschikbaarheid van (nylon) shuttles. Voor het eerst sinds 3 jaar nu al signaal dat shuttles op zijn. Terwijl zelfde hoeveelheid shuttles is besteld als voorheen. Moet er extra geld naartoe om meer shuttles te kunnen kopen?

TvM ; voor de clubkampioenschappen vorig jaar ook shuttles bijgehaald
Er is geen direct inzicht hoeveel shuttles er per jaar verbruikt worden en wanneer deze (bij)besteld worden. Ook de voorraad is niet overzichtelijk.

Patrick van Beurden: kasten met shuttles moeten wel beter geordend worden. Nieuw en oud scheiden.

Bestuur zal kijken wie in de kasten komt/kan. De kasten worden op korte termijn opgeruimd en er worden dan voorbeeld indeling foto's opgehangen **ACTIE 10**

Waar kan je zien wanneer club-afschrijvingen worden geïnd?

Onduidelijk wanneer de inningen plaatsvinden:

De momenten van inning zullen worden gepubliceerd op de website **ACTIE 11**

Tweede lidmaatschap

Ilse: voorstel voor tweede lidmaatschap (meerdere avonden lid worden) i.v.m. terugloop ledenaantal.

TvM : kan nu niet, had ingebracht moeten worden als agendapunt.

Er zijn try-outs geweest door Bas en Joost en daar zijn een 12 tal nieuwe leden uit gekomen.

Terugloop is weer wat minder....

21. Sluiting

Vergadering wordt om 22.35 uur gesloten.

Actiepunten ALV 2019:

1. Uitzoeken van de financiële mogelijkheden voor evenementen bij recreanten.
2. Resultaten van zomeravonden anders noteren en publiceren op de financiële jaarstukken.
3. Uitzoeken welke leden met veren spelen (inningen).
4. Testen van RedClear verenshuttles tijdens Clubkampioenschappen; Op basis van uitkomst beslissen welke shuttle voorkeur heeft.
5. Op basis van actiepunt 3 en 4 bepalen of de verenbijdrage verhoogt dient te worden.
6. Extra spelregels opstellen lidmaatschapsvorm "Vrienden van SCBC Reeshof" voordat dit ingevoerd mag en kan worden.
7. Overleg nodig met de TC over mogelijkheden voor beschikbaarheid trainers voor gevorderde senioren.
8. toekenning vrijwilliger: mogelijkheden om beleid-technisch dit aan te passen
9. Inventariseren binnen vereniging welk lid met bv EHBO/BHV op de speelavonden kan bijdragen. Daarnaast moet gekeken worden naar eventueel benodigde cursussen vanuit gemeente Tilburg.
10. Uitzoeken wie in de opbergkasten kan en tevens de kasten opruimen inclusief indelingfoto's.
11. Momenten van alle inningen op de website publiceren.